

木器涂料 — 更多可持续配方的选择

WOOD COATINGS

— Broadening Sustainable Formulation Options

• 2015年11月16-17日 (星期一及二) November 16-17, 2015 (Monday & Tuesday) •
 中国·上海·上海淳大万丽酒店 Renaissance Shanghai Pudong Hotel, Shanghai, P. R. China

主题论文 KEYNOTE PAPER

全球木器涂料市场综述 The Global Market for Industrial Wood Coatings

Mr. Louis McCulloch 先生 • 英国 James Consulting 公司 James Consulting, UK

跟业界众多以涂料技术或法规监管为角度的演讲不同, 本文将从市场学的角度, 报告和量化未来市场中最具发展机遇的涂料技术。探讨的主题包括: 宏观经济环境、行业现状、全球木器涂料市场、涂料供应商、新趋势、策略问题等。与会者可以概览的大方向: (a) 洞识增长机遇, 和 (b) 获得对市场和个别公司的详尽分析。

Many presentations from stakeholders in the industry deal with the theme of coatings from technological or regulatory perspective. The focus of this paper will be to address the subject from a market standpoint, aiming to identify and quantify the coatings sectors where technology has the best opportunities for future penetration. Topics will include: Macro Economic Environment, Current State of the industry, Global Wood Coatings Market, Coatings suppliers, Emerging Trends, Strategic Issues. Delegates will see the bigger picture (a) to identify growth opportunities and (b) to enrich analysis of the market and its players.



主题论文 KEYNOTE PAPER

阻燃技术: 严谨的检讨 Flame Retardant Technology: A Critical Look

Dr. Swaraj Paul 博士 • 瑞典 PPPolymer 公司 PPPolymer, Sweden

本文首先对聚合物体系, 尤其是膨胀体系防火行为的基本控制原理进行阐述。除严格评估基于卤素的防火体系及其对环境带来的影响外, 也会描述在不同的应用情况下, 不同的防火性能评估的测试方法和影响。因基于卤素的防火涂料含有毒性且长期存在, 监管和法规部门要求开发无卤防火体系的压力将会愈来愈大。本文将介绍这些新型体系, 包括新型无卤专利防火体系配方。

The basic mechanism controlling the fire resistance behaviour of polymers will be first reviewed with emphasis on the intumescent systems. Halogen based FR and their environmental impacts will be critically assessed. Testing methods to evaluate fire resistant properties and their implications will be described for various applications. Due to the long-term persistence and toxicity of halogen based FR, increasing pressure has been posed from regulatory authorities to develop halogen free FR systems and these new systems, including a new halogen free patented FR system, will be presented.



论文的演讲和讨论将以英语和普通话进行。

Paper presentations and post-presentation discussions will be conducted in English and Chinese (Putonghua).

参会费用 REGISTRATION FEE

标准费用 Standard Fee

人民币 RMB¥1,800.00 (另加6%增值税) /
 美元 US\$280.00

中国国际涂料展参展商 Direct CHINACOAT Exhibitors

人民币 RMB¥1,600.00 (另加6%增值税) /
 美元 US\$240.00

查询 ENQUIRIES

海外、香港及台湾地区 OVERSEAS | 中贸推广—艾特怡国际有限公司 Sinostar-ITE Int'l Ltd.

联系人 Contact: 郭佩莹小姐 Ms. Selina Kwok 电话 Tel: (852) 2865 0062 电邮 Email: selina.kwok@sinostar-intl.com.hk
 邓永泉先生 Mr. Donald Tang 电话 Tel: (852) 2865 0062 电邮 Email: donald@sinostar-intl.com.hk

国内 CHINA | 新展星展览(深圳)有限公司上海分公司 New Expostar (SZ) Co., Ltd. Shanghai Branch

联系人 Contact: 陆培伊小姐 Ms. Drolls Lu 电话 Tel: (86 21) 6150 4989 x 113 电邮 Email: drolls.lu@new-expostar.com

其它论文包括 OTHER PAPERS

- 增强木材耐候性能的金红石型二氧化钛纳米结构和溶胶-凝胶膜组合涂层
A Combination Coating of Rutile TiO₂ Nano Structures and Sol-Gel Films to Enhance Weathering Performance of Wood
 Dr. Mandla Tshabalala 博士 • 美国威斯康辛州林产品实验室 Forest Product Laboratory Wisconsin, USA
 郑荣波教授 Prof. Rongbo Zheng • 中国西南林业大学 Southwest Forestry University, Kunming, P.R. China
 社官本博士 Dr. Guanben Du • 中国云南省木材胶粘剂及胶合制品重点实验室 Wood Adhesives & Glued Products Laboratory, Kunming, P.R. China
- 功能表面用先进氟/有机硅杂化涂层
Advanced Fluoro/Silicone Hybrid Coating as Functional Surface
 赵纯先生 Mr. Patrick Zhao • 中国北京华通瑞驰材料科技有限公司 Beijing Sino-Rich Materials Science, P.R. China
- 具有支化结构的新型功能助剂
New Functional Additives with Branched Structures
 Dr. Michael Bessel 博士 • 德国拜克化学 BYK-Chemie, Germany
- 家具和橱柜涂料用紫外光固化水性树脂
UV Curable Waterborne Resins for Furniture and Cabinetry Coatings
 金文莉小姐 Ms. Wenli Jin • 温新树脂公司 (总部: 比利时) Allnex Resins (HQ: Belgium)
- 非异氰酸酯聚氨酯涂料 - 基本化学原理及性能
Isocyanate Free PU Coatings - Fundamental Chemistry and Performance Attributes
 Mr. Yawei Xu 先生 • 美国陶氏化学公司 Dow Chemical, USA
- 中国水性木器漆市场调研报告
Market Research Report on WB Wood Coatings
 姜文颖女士 Ms. Ariel Jiang • 中国水性平台 WBCP, P.R. China
 夏长江先生 Mr. Charles Oliver • 北京鸿美经济信息咨询有限公司 GCIS China Strategic Research
- 木器涂料水性聚合物“点击化学”交联应用
Click Chemistry in Waterborne Polymers for Wood Coatings
 胡剑青教授 Prof. Jianqing Hu • 中国广州华南理工大学 / 美国宾夕法尼亚州立大学 South China University of Technology, P.R. China / The Pennsylvania State University, USA
 郭金山博士 Dr. Jinshan Guo / 杨健教授 Prof. Jian Yang • 美国宾夕法尼亚州立大学 The Pennsylvania State University, USA
- 木器涂装可持续性方案
Sustainable Wood Finishing
 Mr. Nick Barbounis 先生 • 中国阿克苏诺贝尔 AkzoNobel, China
 贝震女士 Mrs. Beth Bei • 中国阿克苏诺贝尔 AkzoNobel, China

详情请浏览网站 PLEASE VISIT

www.chinacoatcongress.net

报名表格 REGISTRATION FORM

公司名称 Company		姓名 Name / 职位 Title	
地址 Address			
邮编 Postal Code	电话 Tel	传真 Fax	
电邮 Email	签署 Signature	日期 Date	

费用 Registration Fees

标准费用 Standard Fee

人民币 RMB¥1,800.00 (另加6%增值税) 美元 US\$280.00

「中国国际涂料展」参展商优惠价 Direct CHINACOAT Exhibitors

人民币 RMB¥1,600.00 (另加6%增值税) 美元 US\$240.00

付款方式 Payment Methods

请提供付款通知书 Please send me an invoice

信用卡 / PayPal

Payment by Credit Card / PayPal

请发付款连接到上方电邮，以便通过「PayPal 缴费系统」，用信用卡或 PayPal 账户付费。

Please send PayPal payment request to the Email address above for processing.

公司性质 Company Type

原材料生产商 Raw Material Supplier

涂料制造商 Coatings Manufacturer

大学 / 科研机构 University / R&D

涂料产品使用者 Paint & Coatings User

其它 Others _____

主办单位专用栏 For Official Use

提前报名优惠: 2015年9月30日前 Early Bird Discount: Before Sept 30, 2015

提前报名优惠: 2015年10月31日前 Early Bird Discount: Before Oct. 31, 2015

团体优惠 Volume Discount

学术会议一般资料 ABOUT CHINACOAT CONFERENCE

会议地点

中国·上海·上海浦东大万丽酒店
中国，上海，浦东新区长柳路100号

参会费用

标准费用: 人民币 ¥1,800.00 (另加6%增值税) / 美元 \$ 280.00

中国国际涂料展参展商: 人民币 ¥1,600.00 (另加6%增值税) / 美元 \$240.00

提前报名优惠: 2015年9月30日前报名并付费: 9折
2015年10月31日前报名并付费: 95折

团体优惠: 凡同一公司/单位一次登记3位代表或以上, 可获9折优惠。

费用包括: 茶点、午餐(第二天)、会议论文集及光碟、与会代表名单、
「第二届中国国际涂料展」贵宾入场证及会刊。

所有会议资料将于2015年11月16日在会场登记处派发。

报名程序

请填写登记表格后以传真交回主办单位, 或直接在网登记

www.chinacoatcongress.net

取消登记

如在2015年9月30日前取消登记, 主办单位将会退回50%所缴付费用。所有来信通知以邮戳为准。代表如在2015年9月30日后通知主办单位, 或在没有通知主办单位的情况下缺席, 将不获退回任何费用。代表名额可由他人代替, 所有取消登记或更改代表必须以书面通知主办单位, 主办单位将会以书面通知确认。所有退款在扣除所有必须的行政费用后, 将于会议结束后十四天退回。

论文集

论文集将以光碟形式出售, 定价为美元 \$60 (人民币 ¥360)。展会期间, 请到大会指定刊物——《中国涂料工业》杂志(CCI)的展台购买。展会结束后请与香港办事处联系。

主办单位保留更改主讲题目及讲者的权利, 毋须预先通知。

Conference Venue

Renaissance Shanghai Pudong Hotel, Shanghai, P. R. China
No. 100 Chang Liu Road, Pudong New Area, Shanghai, P.R. China

Registration Fees

Standard Fee: US\$ 280.00

Direct CHINACOAT Exhibitors: US\$ 240.00

Early Bird Discount: Register and pay before Sep 30, 2015: less 10%
Register and pay before Oct 31, 2015: less 5%

Volume Discount:

Register 3 or more delegates from the same company/organization: less 10%.

Fees include: Coffee breaks, Luncheon (the second day), Conference Proceedings (hard copy and CD), List of Conference delegates, VIP pass and Show Directory for CHINACOAT2015 Exhibition.

All Conference Materials will be ready for collection on November 16, 2015 at the Reception Counter.

Registration Procedures

Please fax the completed Registration Form to the Organiser, or you may register online at www.chinacoatcongress.net

Cancellations

50% of the Conference fee will be refunded if the acknowledgement of cancellation is received by **not later than September 30, 2015**. In all cases, the date of postmark shall apply. The complete Conference fees will be forfeited if delegates cancel their participation **after September 30, 2015** or fail to attend without notifying the Organiser. Substitutions of nominated delegates may be made at any time. All cancellations and/or changes must be notified in writing and will be confirmed by the Organiser. Any fees to be refunded will not be paid until 14 days after the end of the Conference and deducting the necessary administration costs.

Conference Proceedings

Copies of the Conference proceedings (in CD format) will be available for sale at US\$60 per set. To purchase, simply visit the booth of "China Coatings Journal" (CCJ) the Official Publication of CHINACOAT during the exhibition. To purchase after the exhibition, please contact our Hong Kong office.

The Organiser reserves the rights to change the programme, paper(s) and/or speakers at any time and without prior notice.

查询 ENQUIRIES

海外、香港及台湾地区 OVERSEAS, HONG KONG & TAIWAN REGIONS | 中贸推广—艾特怡国际有限公司 Sinostar-ITE Int'l Ltd.

联系人 Contact: 郭佩莹 小姐 Ms. Selina Kwok
邓永泉 先生 Mr. Donald Tang

电话 Tel: (852) 2865 0062
电话 Tel: (852) 2865 0062

电邮 Email: selina.kwok@sinostar-intl.com.hk
电邮 Email: donald@sinostar-intl.com.hk

国内 INSIDE CHINA | 新展星展览(深圳)有限公司上海分公司 New Expostar (SZ) Co., Ltd. Shanghai Branch

联系人 Contact: 陆培伊 小姐 Ms. Drolls Lu

电话 Tel: (86 21) 6150 4989 x 113

电邮 Email: drolls.lu@new-expostar.com